
008070

Construction Framed

Picture Description1)

An artistic view through a window reveals a city undergoing construction, highlighted by towering cranes
against a cloudy sky.

Analysis1)

This compelling photograph presents a surreal cityscape seen through a distorted window frame. The
window segments offer fragmented views of a construction site with prominent red cranes piercing
the cloudy sky. Below, buildings and infrastructure are rendered in a heightened, almost psychedelic
palette, with greens, purples, and blues dominating the scene. The distorted window frame adds a layer
of abstraction, creating a sense of looking at reality through a fractured lens. The overall effect is both
captivating and disorienting, inviting the viewer to question their perception of urban development and
the way we interpret our surroundings.
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008070 - Construction Framed

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2019 08/2019 10/2020

Width Height Bits/Color

Original Size 5112 px 5112 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Bauarbeiten Gerahmt

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      An artistic view through a window reveals a city undergoing construction, highlighted by towering cranes against a cloudy sky.
    
    
      Eine künstlerische Ansicht durch ein Fenster offenbart eine Stadt im Bau, die durch hoch aufragende Kräne vor einem bewölkten Himmel hervorgehoben wird.
    
    
      This compelling photograph presents a surreal cityscape seen through a distorted window frame. The window segments offer fragmented views of a construction site with prominent red cranes piercing the cloudy sky. Below, buildings and infrastructure are rendered in a heightened, almost psychedelic palette, with greens, purples, and blues dominating the scene. The distorted window frame adds a layer of abstraction, creating a sense of looking at reality through a fractured lens. The overall effect is both captivating and disorienting, inviting the viewer to question their perception of urban development and the way we interpret our surroundings.
    
    
      Diese fesselnde Fotografie zeigt eine surreale Stadtlandschaft, die durch einen verzerrten Fensterrahmen betrachtet wird. Die Fenstersegmente bieten fragmentierte Ansichten einer Baustelle, wobei markante rote Kräne den bewölkten Himmel durchbrechen. Darunter sind Gebäude und Infrastruktur in einer überhöhten, fast psychedelischen Farbpalette dargestellt, wobei Grün, Lila und Blau die Szene dominieren. Der verzerrte Fensterrahmen fügt eine Ebene der Abstraktion hinzu und erzeugt das Gefühl, die Realität durch eine zerbrochene Linse zu betrachten. Der Gesamteffekt ist sowohl fesselnd als auch desorientierend und lädt den Betrachter ein, seine Wahrnehmung von Stadtentwicklung und der Art und Weise, wie wir unsere Umgebung interpretieren, zu hinterfragen.
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